

ANDREA PEART

Andrea Peart is the National Health and Safety Officer with the Public Service Alliance of Canada and was formerly the National Representative of Health, Safety and Environment with the Canadian Labour Congress for a decade.

Andrea currently sits on six CSA Group Technical Committees, the National Joint Council (NJC) Service-Wide Committee on Occupational Health and Safety (SWOSH) and the NJC Occupational Health and Safety OHS Committee.

Formerly Andrea was chair of Climate Action Network, co-chair and co-founder of the Green Economy Network, a Governor with the Canadian Centre for Occupational Health and Safety (CCOHS), member of the Strategic Steering Committee on Occupational Health and Safety of the CSA Group and former vice-chair of Food Secure Canada.

Prior to her work as a trade unionist, Andrea ran Andrea Peart Consulting, was an organizer with the federal New Democratic Party of Canada and was the Director of Health and Environment with the Sierra Club of Canada.

Andrea Peart travaille comme agente nationale de santé et de sécurité à l'Alliance de la Fonction publique du Canada. Auparavant, elle a occupé le poste de représentante nationale, Environnement, santé et sécurité au Congrès du travail du Canada pendant 10 ans.

Andrea siège actuellement à six comités techniques du Groupe CSA, au Comité pangouvernemental en matière de la santé et de la sécurité au travail (CPMSST) du Conseil national mixte (CNM) et au Comité de santé et de sécurité au travail (SST) du CNM.

Elle a été présidente du Réseau Action Climat, coprésidente et cofondatrice du Réseau pour une économie verte, gouverneure du Centre canadien d'hygiène et de sécurité au travail (CCHST), membre du Comité directeur stratégique sur la santé et la sécurité au travail du Groupe CSA et ancienne vice-présidente de Sécurité alimentaire Canada.

Avant de travailler comme syndicaliste, Andrea a dirigé l'entreprise Andrea Peart Consulting, a été une organisatrice au Nouveau Parti démocratique fédéral du Canada et a occupé le rôle de directrice de la santé et de l'environnement au Sierra Club du Canada.